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13 členů obvodního zastupitelstva  
   Dagmar Lapešová, DiS. finanční úsek 
   Izabela Plavcová, úsek vnitřních věcí 
    
 

   Karel Civín 
    Šárka Lyčková - tajemnice ÚMOb Martinov  
   

   Zdeněk Kudělka 
 

  Marie Šimíková 
    Petr Vávra 
 

  Dagmar Lapešová, DiS. finanční úsek 
 
 
 
 
V úvodu přivítal místostarosta všechny přítomné na 5. zasedání obvodního zastupitelstva. 
Poté podali dodatečně zprávu ověřovatelé předminulého zápisu 3. zasedání paní Ing. Jana 
Míková, Ph.D. a pan Miroslav Kolář, kteří zápis do dne konání 4. zasedání zastupitelstva 
nepodepsali a oba se z něj omluvili, proto zápis z 3. zasedání zastupitelstva nemohl být na 
4. zasedání schválen. Dodatečně tedy zápis bez připomínek podepsali s uvedením, že byl 
shledán bez závad a obsahující všechny údaje. Poté podali zprávu ověřovatelé minulého 
zápisu 4. zasedání paní Vlasta Závodská a pan Zdeněk Švrčula, kteří zápis bez připomínek 
podepsali s uvedením, že byl shledán bez závad a obsahující všechny údaje. Ověřovateli 
dnešního zápisu byli ustanoveni pan Zdeněk Kudělka a pan Petr Vávra. Odsouhlaseno 
všemi hlasy pro. 
 
Místostarosta dále seznámil členy obvodního zastupitelstva s programem dnešního 
zasedání, který byl schválen všemi hlasy pro.  
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 Členům zastupitelstva bylo předloženo 22. rozpočtové opatření roku 2014.                           
U paragrafu „Nebytové hospodářství“ se navýšily položky Energetické úspory – 
Maxim – dotace ze SFŽP a Energetické úspory – Maxim – dotace z MŽP (EU). Tato 
navýšení byla kompenzována navýšením příjmových položek dotací. Toto rozpočtové 
opatření bylo schvalováno na základě oznámení krajského úřadu Moravskoslezského 
kraje, který upozornil na skutečnost, že ve výkazech jsou uváděny dotace obdržené 
v rámci strukturálních fondů EU, ale nejsou rozpočtovány. Toto 22. rozpočtové 
opatření bylo schváleno usnesením Rady MOb Martinov č. 92/6 dne 26. ledna 2015. 
Zastupitelstvo MOb Martinov vzalo všemi hlasy pro na vědomí 22. rozpočtové 
opatření Městského obvodu Martinov k 31. prosinci 2014 ve výši 3,72% schváleného 
upraveného rozpočtu Městského obvodu Martinov na rok 2014 v souladu 
s usnesením Zastupitelstva městského obvodu Martinov č. 14/2 ze dne 24. listopadu 
2014 – dotace v souladu s návrhem na usnesení a písemným materiálem č. 1. 

 

 

Zastupitelstvo městského obvodu Martinov                  
 
b e r e   n a   v ě d o m í 
 
22. rozpočtové opatření Městského obvodu Martinov k 31. prosinci 2014 ve výši 
3,72% schváleného upraveného rozpočtu Městského obvodu Martinov na rok 2014 
v souladu s usnesením Zastupitelstva městského obvodu Martinov č. 14/2 ze dne 24. 
listopadu 2014 – dotace 

Pro: 13    Proti: 0        Zdrželo se: 0 
 

 
 

 Dne 11. 2. 2015 se na ÚMOb Martinov dostavila paní Marcela Nováková, bytem Oty 
Synka 1844/17, 708 00  Ostrava – Poruba, která je matkou Petry Novákové, která má 
v současné době pronajaty pozemky parc. č. 3435/10 a 3435/22. Jedná se o pozemky, 
na kterých je umístěna prodejna CYCLESPOL, Průběžná 3230, Ostrava-Martinov 
v majetku pana Jindřicha Poláška a manipulační plocha. Paní Petra Nováková má 
s MOb Martinov uzavřenou nájemní smlouvu č. 1/2012-P s účinností od 15. 2. 2012. 
Paní Petra Nováková však od uzavření smlouvy nezaplatila ani jednu splátku a 
nereagovala ani na jednu upomínku přesto, že si je na poště vyzvedávala. Začátkem 
letošního roku kontaktovala účetní ÚMOb Martinov pana Poláška, majitele 
CYCLESPOLu, aby paní Petře Novákové vyřídil, že se má dostavit na ÚMOb Martinov 
celou záležitost vyřídit. Místo toho se však dostavila její matka a po sdělení, že Petrou 
Novákovou nebyla uhrazena ani jedna splátka od začátku pronájmu, o čemž, dle 
jejího sdělení, neměla matka ani tušení, okamžitě si vyžádala kopie všech faktur 
s uvedením, že se je bude snažit co nejdříve uhradit a pozemky by si chtěla 
pronajmout sama. Rada MOb Martinov schválila dne 23. února 2015 zveřejnění 
záměru pronájmu těchto pozemků paní Marcele Novákové a na 10. schůzi Rady MOb 
Martinov dne 23. března 2015 bude schválena nová nájemní smlouva již s paní 
Marcelou Novákovou. Vzhledem k tomu, že paní Marcela Nováková okamžitě 
reagovala, že dluhy zaplatí a omlouvala se, že o celé záležitosti nevěděla, byla jí ze 
strany ÚMOb Martinov nabídnuta možnost převzetí dluhu smlouvou, čímž by se už 
dále nezvyšovalo penále. Paní Marcela Nováková dále uhradila ke dni 19. 2. 2015 
poslední fakturu ve výši 4.894,-- Kč splatnou dne 2. 2. 2015, čímž se dluh z původních 
60.134,-- Kč snížil na 55.240,-- Kč a penále bylo vypočítáno ke dni úhrady. Dne 23. 
února 2015 rozhodla obvodní rada o uzavření Smlouvy o převzetí dluhu, kde se paní 
Marcela Nováková stala tzv. Novým dlužníkem. Na základě uzavření Smlouvy o 
převzetí dluhu č. 1/2015-SD požádala paní Marcela Nováková jako Nový dlužník o 
prominutí penále, které bylo vypočteno za všechny neuhrazené faktury Dlužníka 
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Petry Novákové. Vzhledem k tomu, že jeho výše přesahuje 20 tis. Kč, musí o 
případném prominutí rozhodnout Zastupitelstvo MOb Martinov. Rada MOb 
Martinov usnesením č. 108/9 dne 9. března 2015 doporučila Zastupitelstvu MOb 
Martinov rozhodnout o prominutí celé výše penále. Místostarosta znovu objasnil 
celou situaci a navrhl penále odpustit v plné výši. Bc. Michelová navrhla odpustit 
polovinu penále a pan Vávra navrhl penále neodpouštět vůbec. Pro tento poslední 
návrh byly 2 hlasy pro (Vávra a Křížek) a 11 hlasů proti – návrh nebyl přijat. Pro 
návrh na odpuštění 50 % penále bylo 6 hlasů pro (Michelová, Besuch, Šimíková, 
Závodská, Míková, Musálek), 1 se zdržel hlasování (Křížek) a 6 bylo proti – návrh 
nebyl přijat. Nakonec se hlasovalo o původním návrhu místostarosty, odpustit penále 
v plné výši. Pro tento návrh se vyslovilo 6 členů zastupitelstva (Musálek, Landiga, 
Plačková, Kavalková, Kolář a Švrčula) a 7 bylo proti – ani tento návrh nebyl přijat. 
Místostarosta tedy vyzval členy zastupitelstva k podání dalších návrhů na přijetí 
usnesení k tomuto bodu. MVDr. Besuch navrhl odpuštění penále ve výši 40 %, pan 
Landiga dal návrh na odpuštění 75 % penále. Pro tento návrh se vyslovilo 6 členů 
zastupitelstva (Landiga, Musálek, Plačková, Kavalková, Šimíková a Závodská), 7 
hlasů bylo proti – tento nový návrh také nebyl přijat. Před hlasováním o návrhu 
odpuštění 40 % se o slovo přihlásila Ing. Míková, Ph.D., která členy zastupitelstva 
vyzvala, aby si každý zarputile netrval jen na svém názoru, neboť v takovém případě 
není možné dospět ke konečnému rozhodnutí a navrhla kompromisní řešení 
v odpuštění 50 % penále. Pro tento návrh se nakonec vyslovilo 12 členů zastupitelstva 
a 1 hlas byl proti (Vávra). Pan Vávra ještě dodal, že finanční prostředky z uhrazeného 
penále by se mohly použít na investice jinam, např. na opravy hřiště a poznamenal, že 
příště by mělo být zastupitelstvo o dluzích dříve informováno. Zastupitelstvo MOb 
Martinov tedy rozhodlo 12 hlasy pro o prominutí části smluvního penále za 
neuhrazení faktur za pronájem pozemků parc. č. 3435/10 a 3435/22 převzatého 
Smlouvou o převzetí dluhu č. 1/2015-SD paní Marcele Novákové, Oty Synka 1844/17, 
708 00 Ostrava-Poruba ve výši 50 %, tj. 11.306,11 Kč v souladu s variantou B návrhu 
na usnesení a písemným materiálem č. 2. 

 
 

Zastupitelstvo městského obvodu Martinov  
                    
r o z h o d l o 

o prominutí části smluvního penále za neuhrazení faktur za pronájem pozemků parc. 
č. 3435/10 a 3435/22 převzatého Smlouvou o převzetí dluhu č. 1/2015-SD paní 
Marcele Novákové, Oty Synka 1844/17, 708 00 Ostrava-Poruba ve výši 50 %, tj. 
11.306,11 Kč  

Pro: 12      Proti: 1        Zdrželo se: 0 

 

 

 Zastupitelstvu byl dále předložen protokol ze zasedání kontrolního výboru. 
Předsedkyně, paní Bc. Alena Michelová podala zprávu z provedené kontroly. Členové 
zastupitelstva vzali všemi hlasy pro na vědomí Protokol z 1. zasedání kontrolního 
výboru Zastupitelstva MOb Martinov ze dne 19. února 2015 v souladu s č. 14 odst. 6 
Jednacího řádu Zastupitelstva městského obvodu Martinov na volební období 2014 – 
2018 za období listopad 2014 – únor 2015 a v souladu s návrhem na usnesení a 
písemným materiálem č. 3.  
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Zastupitelstvo městského obvodu Martinov  
                    
b e r e   n a   v ě d o m í 

Protokol z 1. zasedání kontrolního výboru Zastupitelstva MOb Martinov ze dne 19. 
února 2015 v souladu s č. 14 odst. 6 Jednacího řádu Zastupitelstva městského obvodu 
Martinov na volební období 2014 – 2018 za období listopad 2014 – únor 2015 
 
Pro: 13      Proti: 0        Zdrželo se: 0 

 
 

 

 Zastupitelstvu byl poté předložen protokol ze zasedání finančního výboru. Předseda, 
pan Petr Vávra podal zprávu z provedené kontroly. Členové zastupitelstva vzali všemi 
hlasy pro na vědomí Protokol z 1. zasedání finančního výboru Zastupitelstva MOb 
Martinov ze dne 16. března 2015 v souladu s č. 14 odst. 6 Jednacího řádu 
Zastupitelstva městského obvodu Martinov na volební období 2014 – 2018 za období 
listopad 2014 – leden 2015 a v souladu s návrhem na usnesení a písemným 
materiálem č. 4.  
 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Martinov  
                    
b e r e   n a   v ě d o m í 

Protokol z 1. zasedání finančního výboru Zastupitelstva MOb Martinov ze dne 19. 
února 2015 v souladu s č. 14 odst. 6 Jednacího řádu Zastupitelstva městského obvodu 
Martinov na volební období 2014 – 2018 za období listopad 2014 – leden 2015 
 
Pro: 13      Proti: 0        Zdrželo se: 0 
 
 

 

 V organizačních záležitostech bylo projednáno: 
 
a) Hlavním bodem diskuze bylo projednání návrhů na pojmenování ulice 

v současně označovaném „Zahradním městě“. K dispozici byl seznam ulic a 
veřejných prostranství města Ostravy a tzv. zásobník názvů ulic města Ostravy. 
Jako návrhy padly názvy např. Jižní Padělky, U Točny, Zahradní město, Za 
Úřadem, Pod Úřadem, U Čapího hnízda, Dubová a Na Stavbách. Jako 
nejvhodnější návrh byl proté vybrán název Dubová, protože v bezprostřední 
blízkosti nové ulice rostou duby. Pro tento návrh se vyslovili všichni členové 
zastupitelstva. Tento název je shodou okolností také uveden, jako možný 
k použití, v zásobníku názvů ulic města Ostravy pod č. 46 – „Dubová (název 
zrušený v r. 2004 v Polance nad Odrou) – existuje Dubíček v Hošťálkovicích, U 
Dubu v Polance nad Odrou“. 
 

b) Pan Musálek oznámil členům zastupitelstva, že někteří občané bydlící Na 
Svobodě požádali o zrušení parkovacího místa před svými domy po položení 
nového asfaltového koberce. Pan Švrčula uvedl, že by byl pro zrušení 
parkovacích míst, MVDr. Besuch a pan Křížek navrhli, ať se k této situaci vyjádří 
přímo občané bydlící Na Svobodě. S tímto názorem všichni souhlasili. Pan 
Švrčula také připomenul, že již starosta o tomto problému hovořil na některém 
z minulých zastupitelstev, kde uvedl, že se parkovací místa budou řešit až po 
položení nového asfaltového koberce. 
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c) Místostarosta dále pozval všechny členy zastupitelstva na pietní akt při 
příležitosti 70. výročí osvobození Martinova, který se uskuteční v pondělí 27. 4. 
2015 v 17.00 hod. u památníku padlých. 

 

d) Pan Křížek se zeptal, co bude s dešťovou kanalizací na ulici Kamenná, 
místostarosta uvedl, že se zpracovává projekt a situace se bude dle něj řešit. 
 

 
Po vyčerpání všech bodů programu místostarosta poděkoval všem přítomným členům 
zastupitelstva za účast a pozval je na 6. zasedání Zastupitelstva městského obvodu 
Martinov, které se uskuteční v pondělí 25. května 2015 a toto zasedání ukončil. 
 
 
 
 
V Martinově dne 30. března 2015 
 
 
 
 

     Dagmar Lapešová, DiS.,v.r.              
 

 Marie Šimíková, v.r.                  
 
   Petr Vávra, v.r.       
           
 
 

 
                         

                                    Rostislav Musálek, v.r.  
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